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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/23-02/6  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-24 

Samobor, 27. 9. 2023. 

 

ZAPISNIK 

24. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 27. rujna 2023. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 16.16 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sve vas lijepo pozdravljam naše gradske vijećnice i vijećnike, 

poštovane dame i gospodo danas imamo 24. sjednicu Gradskog vijeća, trebala je početi u 16.00 

sati, ali gužve su pa opravdavam ove koji će malo kasniti. 

Kao što je to i uobičajeno, prije početka svake sjednice da izvršimo prozivku, molim 

gosp. Igora Čaića da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Goran Gorše, Sanja Horvat Iveković, Matija 

Hržić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko Matijaščić, Hrvoje 

Pemper, Marko Požgaj, Željko Stanec, Miran Šoić, te naknadno pristigli: Mihaela Slamar, 

Zvjezdana Sečen  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Irena Franceković - opravdala izostanak, Ivan Horvat, Đurđica Jančikić - opravdala 

izostanak, Željko Mataušić - opravdao izostanak 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 15 vijećnika, a 6 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 24. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

 

DUŽNOSNICI:  

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol - vježbenica 

u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Vesna Jelinčić, savjetnica za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Kao što je to i uobičajeno, potrebno je verificirati Zapisnike. 

Dajem na verifikaciju Zapisnik 23. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 24. 

kolovoza 2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 23. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 24. kolovoza 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 24. 

kolovoza 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog red.  

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav prijedlog dnevnog reda. 

Također, prije glasanja napominjem da ste danas dobili točku 15. dnevnog reda zbog 

promjena koje je naš Odbor za zaštitu okoliša i prostornog uređenja predložio da bi vam bilo 

lakše pratiti. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (15 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

2. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija 

za 2024. i 2025. godinu 

3. Prijedlog odluke o izmjenama  i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2023. godinu 
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4. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu 

6. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

7.  Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

8. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Grada Samobora za 2023. godinu 

9. Prijedlog III. izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. 

godinu 

10. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 

2023. godinu 

11. Prijedlog III. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 

2023. godinu 

12. Prijedlog odluke o dodjeli Povelje počasnog građanina Grada Samobora u 2023. godini 

13. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2023. godini 

14. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2023. godini 

15. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru 

16. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluku o osnivanju Veleučilišta Samobor 

17. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu RC Samobor Logistics 

d.o.o. za izgradnju komunalne infrastrukture (kč.br. 1252/1, kč.br. 610/1, kč.br. 609/1, 

kč.br. 611 i kč.br. 1252/3, k.o. Klokočevec) 

18. Davanje mišljenja na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za 

razdoblje do kraja 2027. godine te Konačnog nacrta Akcijskog plana Strategije razvoja 

Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine 

19. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 

učincima na području grada Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

20. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

21. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat. Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Prvo bih htio na poslovničku proceduru upozoriti, znači prvo bi 

trebali izglasati dnevni red i verifikaciju zapisnika s obzirom da je takav dnevni red i točka nula 

je ovaj verifikacija zapisnika.  

Dobro, znači ovako vjerujem da većina već naslućuje koja će tema biti današnjeg mog 

obraćanja, znači, prvo pitanje se veže za Komunalac. Želio bih napomenuti da Odluka o odvozu 

smeća na području grada Samobora je donesena na sjednici 19. prosinca 2022. godine, 

isključivo s glasovima vijećnika Fokusa, SDP-a i Nezavisne Irene Franceković. Želim podsjetiti 

da su kolege iz HSS-a i moja malenkost da smo napustili tu sjednicu  na točki prije koja je bila 

vezana za komunalni doprinos. Što se tiče Komunalca i odvoza, znači, sada po novome imamo 

uz fiksni dio koji je nekada bio tkz. paušal u koji su bila uključena četiri odvoza mjesečnog 

miješanog otpada, sada imamo fiksni dio koji je cca ostao u istom iznosu plus varijabilni dio 

koji primjerice za kantu od 120 litara iznosi oko 2,50 eura po odvozu. Mogao bi 15 minuta 

pričati o tome ali samo ću postaviti dva pitanja. Prvo pitanje tj. jedno pitanje na dva dijela, prvo 

pitanje je zašto ustvari dižemo tu cijenu ako Komunalac posluje u suficitu? Znači smisao svakog 

javnog poduzeća bilo osnovanog od Grada bilo osnovan od Županije, bilo osnovano od 

Republike Hrvatske je da posluje u pozitivnoj nuli. Znači, ako vi imate primjerice Vodovod i 
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on je ostvario dobit to znači da mu cijena vode preskupa previše fakturira po kubiku građanima. 

Ono što je stvar da mi znamo iz financijskog izvješća Komunalca da imaju blagi suficit i da je 

u njihovom programu nije pisalo nikakvo poskupljenje. Ono što je drugo pitanje je, znači, mi 

smo prije u tom paušalu imali uključena četiri odvoza miješanog otpada mjesečno. Šta onda mi 

fakturiramo za taj fiksni dio? Koju točno uslugu ? Je li to uopće tako moguće, znači šta točno 

građani za tih 9,38 eura plus PDV dobivaju, a moraju mjesečno plaćati? Da netko će reći neki 

će manje plaćati a neki će više, samo znam da će neki morati čuvati u stanu smeće, to je sad 

pitanje tehničke izvedbe, vi ste prije mogli 5 litara baciti u kontejner, sada ako bacite 5 litara 

fakturirat će vam 30 litara, isto možete imati kantu od 120 litara, pa ju morate dopuniti, jer vam 

inače fakturiraju sve. Vidjet ćemo u stvari u desetom, jedanaestom  ili dvanaestom mjesecu 

koliko će se uvećati građanima računi ali smisao svega je da ne vidim razlog takvog 

poskupljenja, jer Komunalac je u suficitu, a to je komunalna djelatnost koja bi trebala biti na 

korist svim građanima i to će, na žalost vjerujem, ispasti novi udar na građane, u ovom teškom 

financijskom stanju. Imam li još vremena? Dobro, zahvaljujem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li će gospođa gradonačelnica, imamo tu i direktora Komunalca, 

tako da možemo dobiti detaljne informacije, ali žalosno je kada je bilo sve na javnoj raspravi, 

nitko niti jedne primjedbe nije dao niti kada smo organizirali raspravu, nije nitko došao, 

praktički dva čovjeka su bila. Ali evo, izvolite gospođo gradonačelnice. 

 

PETRA ŠKROBOT - Evo zahvaljujem, zahvaljujem i vijećniku Hržiću zapravo ovu 

su više bili komentari nego pitanja pa možete mi samo ponoviti, koje je konkretno vaše pitanje 

bilo? Znači, zašto tvrditi da poskupljuje, i druga stvar kada krenete kritizirati i govoriti protiv 

nečega, onda proučite i zakonsku regulativu koju ponavljam koju je Vlada donijela, vaša Vlada, 

i na žalost mi smo svi se morali prilagoditi toj zakonskoj regulativi. Nismo mi izmislili fiksni i 

varijabilni dio za odvoz otpada i nismo mi izmislili što treba uključivati fiksni dio otpada, nego 

su vam eto s vrha, vaša Vlada, sve to prebacili na jedinicu lokalne samouprave da se mi s tim 

svim sada borimo i radimo najbolje što je moguće za građane. Ako će građani razvrstavati, a 

što je i smisao i potičemo razvrstavanje, sigurno će dobro proći u ovom načinu zbrinjavanja 

otpada. Što se tiče fiksnog dijela cijene detaljno sam morala obrazložiti, a tu ću prepustiti  još 

riječ direktoru Komunalca što sve je uključeno u fiksni i varijabilni dio. Dakle, postoje svi 

troškovi koji uključuju fiksni dio i temeljem toga se izračunao fiksni dio cijene. Podsjećam da 

je prijedlog bivšeg direktora bio još 30 % veće fiksna cijene u odnosu na ovu, onda smo mi 

radili revizije revidiranja svih tih fiksnih troškova je li to stvarno sve dobro uključeno u tu 

fiksnu cijenu, kako bismo našli što povoljniji način za naše građane. Naravno u svakom 

poslovanju pa tako i u poslovanju komunalnih poduzeća postoje neki fiksni troškovi. Tako i u 

ovom slučaju. A što se tiče poslovanja Komunalca i nekih financijskih pokazatelja tu ću 

prepustiti riječ direktoru Komunalca da ponovi financijsku sliku i zatečeno stanje, ono što je 

trenutno, i da točno je Komunalac nije poduzeće koje treba poslovati s profitom, ali treba biti 

samoodrživo. To je ključ svakog komunalnog poduzeća koje vi spominjete, samoodrživost. I 

ne prebacivati na terete građana ali ono što je na žalost zakon tko ga je krojio i radio nije uzimao 

neke stvari u obzir a mi moramo to kao i u mnogim drugim stvarima se prilagoditi zakonskim 

okvirima. To je sve odraz svega što sam prethodno spomenula da više ne spominjem i da se ne 

ponavljam. Sada ću zamoliti direktora Raguža da još pojasni ako ima nekih nejasnoća i detalja 

kako ne bi obmanjivali javnost. Hvala. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da su stigle vijećnice 

Mihaela Slamar i Zvjezdana Sečen, te je sada nazočno 17 vijećnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ: Gospodine Raguž izvolite. 
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RENATO RAGUŽ - Znači prvo što se tiče cijene, 2021. godine u srpnju je donesen 

Zakon o odvajanju otpada. Osnova tog Zakona je da se nova cijena mora sastojati od fiksnog i 

varijabilnog dijela i da cijena mora biti ekonomski održiva, odnosno održivo poslovanje 

davatelja usluge. Sukladno tome smo mi krenuli u ovaj cjelokupni proces. Ono što je najviše 

brine sve to je to konstantno uspoređivanje sadašnje cijene s novom cijenom. Ono što mi 

ponavljamo od početka je da se sadašnja cijena i nova cijena ne mogu uspoređivati. Zato da bi 

vi nešto mogli uspoređivati morate imati zajednički nazivnik. U ovom slučaju je zajednički 

nazivnik količina proizvedenog miješanog komunalnog otpada i struktura cijene. Znači, kada 

se uspoređuje BDP pojedinih uspješnih zemalja onda se on svede na zajednički nazivnik a to je 

broj stanovnika, onda možete reći da Hrvatska ima taj i taj BDP, netko drugi da ima taj, i onda 

se može neki postotak uspoređivati, ovdje to nije slučaj. Znači, prvo krenimo od tog sadašnjeg 

paušala. U tom paušalu vi plaćate paušal bez obzira koliko ste proizveli miješanog komunalnog 

otpada, dok ćete po novoj cijeni plaćati u varijabilnom dijelu koliko ste proizveli miješanog 

komunalnog otpada. Drugo je struktura same cijene, taj paušal je formiran 2009. godine kada 

su bili drugačiji uvjeti. U tim trenucima je u Gradu Samoboru počelo saniranje deponija, 

saniranje Trebeža. Troškovi deponiranja smeća miješanog komunalnog otpada su bili nula. U 

2011. godini građani Grada Samobora više ne deponiraju otpad, odnosno Komunalac ne 

deponira otpad na Trebežu. Otpad se vozio u Zagrebački Holding i tu su već porasli određeni 

troškovi. 2017. godine je taj ugovor raskinut i otpad se počeo prvo odvoziti u Davor, kasnije se 

odvozi, znači, u ovom trenutku se odvozi u Otočac. Troškovi deponiranja otpada po toni se 

kreću s prijevozom i svim negdje oko 125,00 eura, na godišnjoj količini to je negdje oko 7,5 

tisuća tona, pa su troškovi negdje oko 930 tisuća eura. To su troškovi koji nisu uopće 

ukalkulirani u ovom paušalu. Znači, ne možete uspoređivati te strukture cijene, ne možete reći 

da je cijena rasla 50% kada nemate zajednički nazivnik, nije isto određeno. Sada je točno 

zakonski definirano koji svi troškovi moraju ulaziti u taj fiksni dio, odnosno u varijabilni. Mi 

možemo uspoređivati našu cijenu s recimo cijenama koje su u nekom okruženju, ako ćemo 

gledati Grad Zagreb, Grad Zagreb ima paušal u iznosu 5,98 eura, a naše je za kućanstvo 10,60 

eura. Grad Zagreb ima deponij, njihovi troškovi deponiranja su nula, njihov kamion kada završi 

istrese smeće na Jakuševac i to je to. To je jedan od razloga zašto se ne zatvara deponij, ako 

ćete gledati po ovoj cijeni koja je sada, troškovi deponiranja kod nas, a oni imaju na godišnjoj 

razini 170 tisuća tona, to još negdje kada pričamo o iznosu od 20 do 25 milijuna eura za koliko 

bi trebao biti njihov paušal veći da imaju zatvoren deponij kao recimo mi. Znači, ne može se 

suhoparno samo uspoređivati dvije brojke a da ne znate sustav gospodarenja otpadom na dva 

mjesta, ali ako ćemo gledati čisto varijabilni dio, kod njih je varijabilni dio 2,6 centa po litri, a 

kod nas 2 centa po litri, tu smo jeftiniji. To su recimo usporedive veličine.  

Što se tiče same profitabilnosti, da, vi ste u pravu kada kažete da Zakon o komunalnom 

gospodarstvu kaže da komunalna društva ne trebaju raditi s profitom, odnosno da rade na 

principu neprofitabilnosti, ali isto tako taj zakon, mislim da, u članku 36. kaže da postoje 

različite organizacije trgovačkih društava. Ako je Komunalac organiziran kao trgovačko 

društvo, onda za njega vrijede zakoni o trgovačkim društvima, a prvi članak Zakona o 

trgovačkim društvima kaže da je trgovačko društvo, društo koje radi nešto, prodaje robe, zato 

da bi ostvarilo određenu dobit. Znači, mi ne radimo za ekstra dobit ali moramo raditi za neku 

dobit koju ćemo onda moći uložiti u ljude, strojeve itd. Znate i sami kako je teško nasljeđe koje 

smo mi zatekli početkom prošle godine u financijskom i operativnom smislu. Prošle godine 

smo proveli to neko rekonstruiranje, pa smo prošlu godinu završili otprilike s cca milijun kuna 

duga, uspjeli smo spustiti taj dug u odnosu na prošlu godinu za milijun i pol kuna, sada 

nastavljamo dalje s tim procesima i to je jednostavno tako. 

 

MARIJA LINDIĆ - Ja bi se isto obratila na Komunalac, na gospodina direktora. Evo, 

svi znamo da je iza nas bilo jako nevrijeme i imala sam tu nesreću da je ispred moje kuće se 

srušio jedan bor, napravio je ogromnu štetu. Orah i krov, svaša mi se, mi smo to sredili o svojem 
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trošku, nismo nikoga ništa tražili. Došla sam na Komunalac zamoliti da se to očiti i da se sruši 

taj bor koji se do pola srušio, i da se sruši onaj drugi veliki pošto je povezan sa strujom, dječje 

igralište je, ja sam lijepo zamolila da bi se to srušilo. Rečeno mi je da se taj bor koj je zdrav, 

koji još stoji u zraku, da se ne može rušiti ako nije oštećen, ali on radi veliku štetu tamo na tom 

igralištu i svi se bojimo jer je veliki dio struje koj ide od gmajne od tog stupa do moje kuće. 

Pošto, evo, i to dječje igralište je, ja sam zamolila da dođete, obećano mi je da će netko doći 

pogledati, a nisu čak niti srušili onu drugu polovicu bora koja je pretrgnuta na pola. Pitam vas 

kome da se obratim i tko će to napraviti? 

 

RENATO RAGUŽ - Evo, upravo ste se obratili, ja ću osobno vidjeti o čemu se točno 

radi pa ćemo vam se javiti vezano uz vaš slučaj. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još, evo gospodin Stanec, pa onda gospodin Daničić. 

 

ŽELJKO STANEC - Jedno pitanje za pročelnika odnosno v.d pročelnika gospodina 

Mixicha, imam upit iz MO Velika Rakovica odnosno predsjednik MO Velika Rakovica je 

zahtijevao od mene da postavim pitanje na Gradskom vijeću za izgradnju nogostupa u Ulici 

Črešnji. Sad ne znam u kojoj je to fazi i da li je uopće u nekom planu za 2023. godinu? Evo, 

može odgovor pa još jedno pitanje. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Evo, čuo sam upit, osobno sam sudjelovao na radu odbora 

kada je bio gospodin Šančić gdje sam mu to odgovorio, ako misli da je ovo pravo mjesto da se 

čuje odgovor je vrlo jasan. Radi se o pješačkoj stazi koja je krenula prijašnjih godina, došli smo 

do te faze koja dolazi, nekakvih 400 metara još je ostalo tog njegovog zahtjeva, htjeli smo to 

staviti u ovaj rebalans proračuna, sukladno prihodima i rashodima, odlučili smo da to moramo 

prolongirati za 2024. godinu. 

 

ŽELJKO STANEC - Sad ću još, ovo je zanimljiva tema, komunalni otpad  na području 

Grada Samobora odnosno gospodarenje njime. Činjenica je da će poskupjeti cijene i mislim da 

treba poskupjeti samo je pitanje ponovno koliko je to moguće poskupjeti i koliko to da građani 

nisu najviše izloženi tom poskupljenju. I lijepo je to objašnjeno i taj fiksni i taj varijabilni dio, 

sve je to stručno objašnjeno i Matija je u pravu i direktor i gradonačelnica također, no međutim 

mi otpad plaćamo, i to Komunalac vrlo dobro zna, po masi, ne po volumenu. Znači, MKO 

koliko se proizvodnja na području grada Samobora na deponiranju se plaća po toni 

proizvedenog otpada. Ovo je sve računamo po volumenu, imamo kantu od 80, 120, 240 litara 

to su volumeni. U taj volumen može stati određena masa, da li je to 10 kg, 50 kg, 120 kg, o tom 

potom. Tu se moglo na neki drugi način razmišljati da umjesto tih otpadomjera, koji ne mjere 

masu, nego mjere broj otvaranja i zatvaranja. Koliko je čovjek, tj. proizvođač otpada koliko je 

puta otvorio, a ne koju je masu ubacio u taj kontejner, a u principu trebao bi obračun biti po 

masi proizvedenog komunalnog otpada. Možda kamioni koji odvoze taj otpad mogli su imati 

vagu, svaka točno zna koliko kanta ima masu prazna, i koliko ima masu puna i na taj način 

podijeliti i dobijete onda jednu pravičnu cijenu svega toga. Dana 19.12  točno je, mi smo naputili 

sjednicu Gradskog vijeća, onda je donesena ta Odluka o prikupljanju mješovitog otpada, tj. o 

gospodarenju komunalnim otpadom na području grada Samobora i mi nismo sudjelovali u toj 

raspravi. Ali ništa nije velim, ništa nije kasno, normalno je da je zakonodavac propisao fiksni i 

varijabilni dio, a o tome lokalna uprava donosi odluku koliko bude taj fiksni dio, odnosno koliko 

bude varijabilni dio uprave trgovačkog društva. Znači, ponovno je sve na lokalnim čelnicima, 

odnosno na, i Gradskom vijeću naravno. Gradsko vijeće ima većinu tako da u principu, što je 

predloženo, biti će i usvojeno, a Uprava trgovačkog društva donosi taj varijabilni dio. Velim, 

ne bi možda loše bilo, nije stvarno ovo ni  zlonamjerno niti ništa, ne bi bilo lože dobro to pitanje 

razmotriti, staviti možda duže nešto analizirati, sve to vidjeti i onda pripremiti možda najbolje 
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neki prijedlog pa zašto ne bi Samoborci imali nešto što još nitko nema, možda čak neke 

razvijene zemlje Europe imaju, pa zašto ne bi mi krenuli u tom smjeru i ponovno bi napomenuo 

možda bi dobro bilo, mi smo započeli malo, međutim svaka vlast ima neke svoje ideje da se na 

Trebežu nešto osigura, i to odvajanje plastike, pa svaka plastika ima određene kvalitete, 

određenu cijenu, pa papir isto ima, određene vrste papira imaju svoju cijenu, imaju određenu 

kvalitetu, i sve to, kako bi i mi neki dio sami pripremili za daljnju prodaju ili za daljnju obradu 

ako već nismo u mogućnosti sami. Evo, toliko od mene. 

 

MIRAN ŠOIĆ- Gospodin Raguž izvolite. Replika onda. 

 

RENATO RAGUŽ - Da, znači zakon je predvidio da lokalna samouprava može 

odrediti da bude ili na volumne ili na vaganje. I mi smo znači, što se tiče vaganja, nitko ne važe 

u Hrvatskoj otpad. Mi smo radili određene kalkulacije, znači, priča počinje ovako, smeće se 

kupi s kamionom od 16 cm3, taj kamion ima, omjer prešanja 3:1, uzmete neki faktor sigurnosti, 

to znači da on može pokupiti nekih 50-ak tona smeća. Jedan spremnik od 1100 litara odnosno 

50 cm3. Jedan spremnik od 1100 litara to vam je od prilike 1 cm3, to znači da on može u 

nekakvom rajonu pokupit negdje oko recimo 40 takvih spremnika. Ako imate kantu od 240 

litara kao neku referentnu, to znači da on može pokupiti pet puta takvu kantu, znači pričamo o 

brojki negdje oko 200 kanti u jednome rajonu, znači u osam sati. E sad, kad gledate koliko treba 

vremena da se podigne automat, koliko bi trebalo vremena da se izvaže, da se kanta stavi na 

takav jedan sustav, nije moguće to napraviti sa sadašnjim voznim parkom koji imamo. Mi smo 

računali da bi nam trebalo najmanje duplo vozila da bi mogli odraditi u jednoj smjeni ili bi 

morali to odraditi u dvije smjene, znači isti broj vozila, ali bi morali imati duplo više ljudi. S 

time da je to onda naravno, kada se sve to zbroji, ogromno povećanje troškova koje mi u ovom 

trenutku ne možemo sebi priuštiti jer u konačnici to bi na kraju morali platiti građani. Zato se 

od tog sustava odustalo. Kažem, znači, nitko se ne koristi s tim sustavom u Republici Hrvatskoj. 

Sa druge strane hoću istaknuti da ovaj sustav mi nismo uveli preko noći, znači s integracijom 

ovog sustava se počelo u siječnju prošle godine kada je gradonačelnica donijela odluku. Prvo 

je rekla da sve troškove sustava moraju snositi Komunalac i Grad, a građani nula kuna. Mi smo 

znači negdje u travnju prošle godine nabavili dva do tri otpadomjera. Njih smo instalirali po 

gradu. Od građana smo dobivali određene informacije, snimali smo, gledali smo kako ide ta 

cijela priča. Ono što je bitno istaknuti, sada kad počne taj novi sustav to nije kraj priče, nego 

početak priče. Recimo za razliku od Zagreba, gdje vi imate vrećicu koju građani bacaju i nemate 

nikakvu povratnu informaciju, vi ne znate apsolutno ništa, vi ne znate koji korisnik koliko 

koristi, koja ulica, koji kvart, koji dio grada. MI ćemo ovdje dobiti sve informacije, mi ćemo 

točno znati koji građanin baca koliko smeća, koliko se smeća baca u ulici, koliko se smeća baca 

u nekoj gradskoj četvrti itd. Na temelju tih statističkih podataka kada se to ustabili, kad ljudi 

vide kakve su im navike bacanja otpada, mi ćemo moći onda te nekakve svoje rajone sadašnjeg 

prikupljanja smeća reorganizirati. To će nama smanjiti jedinični trošak, ako mi sebi smanjimo 

jedinični trošak, to će nam dati mogućnost da smanjimo i cijenu. Znači, u tome je poanta cijelog 

ovog sustava. To nije zatvoren sustav, to je otvoren sustav u kojem mi na temelju tih statističkih 

podataka možemo kontinuirano analizirati sve što se događa. Što se tiče ovog dijela što ste rekli 

na Trebežu, to je određeno od strane države. Država je napravila strategiju. Strategija je 

izgradnja centara za gospodarenjem otpada. Pretovarne stanice su između, na njih se vozi i onda 

se vozi u centar. Na području grada Samobora je predviđena ta pretovarna stanica s koje će se 

voziti. Tu jednostavno investicije lokalnih samozajednica nisu isplative u ovom trenutku zato 

što se očekuje da će se to rješavati na državnom nivou, znači gradnjom tih centara. Kada će se 

oni izgraditi u Zagrebu, ne zna se. To je veliki upitnik, ali ta ulaganja su takva kakva su. Plan 

gospodarenja otpadom i strategija se određuju odozgo prema dolje.  

 

MIRAN ŠOIĆ- Gospodin Daničić, izvolite. 
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DAVOR DANIČIĆ - Imam jedno pitanje. Dobio sam upit od predstavnika stubišta u 

naselju, pogotovo Gradska četvrt Južno naselje, da u noćnim satima ljudi dolaze i bacaju smeće. 

Sada se oni boje za sve stanare, nakon što se zatvore ti kontejneri, šta će se događati, da noćne 

ptice da ne bi to bacale sa strane. Tko će snositi tu odgovornost, kome će to ići na režije i bilo 

kaj? Žele oni da postave kamere, da se netko previše ne snosi odgovornost, pa ako možete par 

riječi reći o tome. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gospodin Raguž, već ima spreman odgovor. 

 

RENATO RAGUŽ - Da, znači, što se tiče općenito tog odlaganja otpada i brige za 

okoliš, to je ono civilizacijska norma. Ono što mogu reći za građane Samobora da oni 

definitivno tome pripadaju. Kada se gledaju ti neki naši rezultati odvajanja otpada u zadnje tri 

godine, oni se kreću oko 35 %. Znači, Osijek je recimo na 52%, Zagreb na 28%, Split je nekih 

17%, a Rijeka na 14%. Da, uvijek ima tih nekih neodgovornih građana koje jednostavno, to je 

tako. Na njih kažnjavati odlukom, postoji mogućnost kažnjavanja, pokušat ćemo više s nekim 

educiranjem. Ono što imamo trenutno sada u suradnji s Gradom, Grad planira jedan projekat 

„Siguran grad“ u kojem bi se trebalo obuhvatiti sve važnije lokacije, uključujući i ove gdje se 

nalaze spremnici, da se stave pod kamere, pa će se onda na temelju toga vidjeti da se takvi 

neodgovorni pojedinci kažnjavaju.  

 

MIRAN ŠOIĆ -Gospođa Sanja Horvat Iveković, izvolite. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Evo, nastavno na ovu temu koja je prožeta ovim 

aktualnim satom praktički bi se moglo i organizirati tematsku sjednicu vezano uz odvoz otpada, 

očito je to tema koja je vrlo aktualna i sigurno ta aktualnost se neće samo tako splasnuti, nego 

eto vidimo po svim upitima koji svima nama dolaze od građana i od naših poznanika da je to 

tema koja sve tišti i koji naravno, kao što kaže direktor Komunalca, svi žele određeno 

civilizacijsku normu poštivati, kvalitetno odlaganje otpada, ne zagađivati okoliš, to nitko ne 

osporava. Podržavam apsolutno ideju da se treba što više educirati građane upravo o recikliranju 

jer upravo kroz tu mogućnost mnogi građani će moći uštediti. Evo, ja to govorim naravno s 

određenom odgovornošću, jer ukoliko će reciklirati otpad vrlo vjerojatno će imati manji broj 

bacanja u kontejnere za miješani komunalni otpad. No, tu Komunalac isto tako treba biti 

odgovoran  i redovno prazniti kontejnere za plastiku, papir i slično, ali i razmišljati o određenim 

područjima, naseljima u kojim građanima nisu dostupni kontejneri jer npr. u nekim selima još 

uvijek nemaju svi kante nego su im na udaljenim mjestima kontejneri, pa se tu postavlja pitanje: 

da li će u te pojedinačne kontejnere za plastiku i papir dolaziti miješani komunalni otpad? 

Razumijete na što apeliram? Pa evo to je na neki način i sugestija da se o tome razmišlja, a svi 

znamo da je zapravo u Samoboru veliki problem odlaganje otpada. Sama lokacija, na žalost, 

kao što je rekao direktor, upitno je da li ćemo ikada i kada dobiti odlagalište otpada. Davno je 

Hrvatska s time zakasnila, Zagreb je davno trebao imati Resnik od kojeg su oni odustali. 

Sigurno bi tu i Samoboru bilo puno lakše, ali eto, ja sam apsolutno za to da idemo prema tome 

da potičemo što više odvajanja otpada kroz smanjenje upravo  tog dijela odlaganja miješanog 

komunalnog otpada, a i možda će trebati pojačati broj odvoza npr. bio otpada. Evo, to su neke 

stvari koje će sigurno pokazati upravo kroz ovu situaciju gdje će se vidjeti broj bacanja ali na 

žalost nećemo vidjeti koju vrstu otpada će i dalje odlagati u određene kontejnere. Možda neki i 

dalje neće reciklirati ili će loše reciklirati. U razgovorima je dosta teško s građanima doći do 

informacije da li su svi svjesni što smiju u papir, što smiju u plastiku. Evo, to su neki moji 

dojmovi.  

Još bih imala pitanje vezano uz provedbu toplih obroka u školama. Da li imamo kakve 

pokazatelje u našim osnovnim školama koliko se učenika hrani, da li je u većini škola uopće 
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uvedena mogućnost toplog obroka? Svi znamo da imamo besplatne mliječne obroke, ali još 

uvijek mislim da nemamo svugdje tople obroke, na žalost nema tih mogućnosti, te da li se radi 

na tome da imamo u svim školama mogućnost da imamo za sve zainteresirane učenike pružanja 

toplog obroka? 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, gospodin Raguž će dopuniti. 

 

RENATO RAGUŽ - Ono što sam istaknuo, znači ovo od 1.10. je samo početak priče, 

mi smo se već počeli pripremati za drugu fazu. Druga faza je za nas da ćemo vidjeti te statističke 

podatke, odnosno te navike pojedinih građana. Znači, mi smo u ovom trenutku raspisali 

natječaj, ugovor je potpisan, negdje oko 300 tisuća eura, dolaze novi spremnici za odvajanje 

otpada. Sufinanciranje od fonda je 150 tisuća eura. Očekujemo u prva tri mjeseca da vidimo 

kako će biti te navike i onda ćemo po tome raspoređivati u te pojedine kvartove gdje ćemo 

vidjeti da ljudi više odvajaju, a manje proizvode MKO-a, tamo ćemo postavljati više spremnika. 

Također smo naručili nove spremnike za zelene otoke, znači od 3 cm3, tako da i tu damo 

mogućnost da mogu odvajati otpad. Ono što je bitno, onda ćemo prema tome vidjeti gdje se 

više odvaja, onda ćemo znači mijenjati te rajone, negdje ćemo možda smanjivati broj vozila za 

miješani, pa ćemo pojačavati pojedine. U ovom trenutku, svi građani  u prvom i drugom 

području imaju mogućnost odvajanja otpada putem direktno ili spremnika ili putem zelenih 

otoka. Da, postoje neki građani koji nemaju spremnik pred kućom, ali za njih je sukladno odluci 

predviđen popust, oni mogu u izjavi koje su svima podijeljene navesti to i sukladno tome će 

dobiti popust. Jednostavno postoje neka područja u gradu Samoboru gdje mi ne možemo 

postaviti kontejner i doći isprazniti. Ljudi se moraju jednostavno spustiti  i taj dio jednostavno 

je ne rješiv u ovom trenutku.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Evo, može samo gospodin Matija Hržić se javio, imao je jednu 

primjedbu i jedno pitanje. Imaš pravo na jedno pitanje  

 

MATIJA HRŽIĆ – Evo, ovako kad slušam gradonačelnicu, dobijem dojam da se 

zakoni u Republici Hrvatskoj odnose samo na Fokusove gradonačelnike, da se to uopće ne tiče 

gradonačelnika HDZ-a i općinskih načelnika nego mi donosimo samo da vama napakostimo.  

 

MIRAN ŠOIĆ - To nije pitanje. 

 

MATIJA HRŽIĆ - To nije pitanje, dobro pustimo politizaciju. Ima jedna ozbiljna stvar 

što se događa, a to mi nije uopće poanta prepirke neke. Načuo sam da se zatvara pošta u Svetom 

Martinu. Imate li vi više informacija o tome da vidimo šta se može napraviti, jer ta pošta u 

Svetom Martinu drži Klake, ako se ne varam i Molvice i Galgovo, Podgrađe itd. Ne drži 

Molvice? Zato pitam, je li imate kakvu informaciju? Došlo je do mene od pet ljudi glasine i to 

od vrlo ozbiljnih ljudi, pa eto ako ima tko informaciju da podijeli. 

 

MIRAN ŠOIĆ-Evo, gospođo gradonačelnice i jedno i drugo. 

 

PETRA ŠKROBOT - Mislila sam prvo da ćemo temu Komunalca zaključiti, da je 

kolega Hržić imao pitanje još ili komentar na Komunalac, pa ovaj sad smo, sve u redu.  

Prvo ću odgovoriti gospođi Sanji Horvat Iveković vezano uz škole i tople obroke. 

Intenzivno se radi i na osiguranju dodatnih kapaciteta kako bi sve škole na području Samobora 

mogle imati tople obroke. Neka povratna informacija da ostaje dosta hrane od mliječnih obroka 

u školama, dakle, djeca ne pojedu. Što se tiče same kvalitete, mi konstantno apeliramo da 

pokušavaju što je moguće kvalitetnije osmišljavati svoje obroke i menije, a možemo još zatražiti 

od škola neke detaljnije informacije pa vam možemo podijeliti to. Evo, toliko o pitanju škola. 
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Pošta u Svetom Martinu radi i postoji. Zatvaranje? Mi nikakvu takvu informaciju o 

zatvaranju pošte nemamo, nije došla do nas u Gradu. Ono što mi radimo to se i od prije 

sufinancira, zapravo rad te pošte, odnos da bi ona uopće opstala, Grad pokriva razliku u 

troškovima ono što oni ne uspiju pokriti od svojih prihoda od djelatnosti. Tako da za sada mi 

nemamo nikakvu informaciju, sve nastavlja normalno funkcionirati. Jedino što je bila 

inicijativa, odnosno u razgovor s predstavnicima MO-a da se pošta izmjesti iz sadašnjeg 

prostora u prostorije Društvenog doma jer smatraju da je to bolje da ovdje nisu baš dobri uvjeti 

za funkcioniranje s obzirom da se sada uređuju i prostori Društvenog doma , te je to jedna od 

opcija koju ćemo razmotriti i dalje u suradnji s MO ju rješavati.  

 

MIRAN ŠOIĆ- Gospođa Tatijana Lenart se javila  

 

TATIJANA LENART - Ja ću biti vrlo kratka i jasna s obzirom na sve svoje 

prethodnike do sada. Inače dala bi vam jedan dobronamjerni savjet; malo rezimirajte svoje 

komentare i pitanja. Dakle ovako, zanima me kako napreduju radovi s vrtićima i u kojoj smo 

fazi s vilom Allnoch? 

 

PETRA ŠKROBOT - Radovi na vrtićima stvarno dobro napreduju, zadnje što je u 

Molvicama, stavljeno je za dizalo i ide se u daljnje faze. Sve je u terminskim okvirima prema 

planu. Ono  što je informacija od izvođača do Dana Grada bi trebalo biti pod krovom i trebalo 

bi započeti unutarnje uređenje, ukoliko ne dođe do nekih promjena, a o tome ćemo vas 

informirati, ali plan je takav. Što se tiče Izvora, odnosno Dječjeg vrtića u Krklecovoj, također 

dinamika je radova zadovoljavajuća i tu za sada nema nikakvih problema. 

Što se tiče vile Allnoch vjerojatno ste čuli iz nekih od objava i sada ću još reći, dakle, 

tamo su nađene eksplozivne naprave s početkom radova jednom, pa su bili pirotehničari na 

terenu i ponovno ovu subotu smo imali opet istu situaciju, opet je pronađena eksplozivna 

naprava tako da su danas ponovno pirotehničari izašli na teren u pregled. Tražili smo  kompletan 

pregled cijelog objekta je li sam rekla da ne želim da se radovi nastavljaju, da se na bilo koji 

način ugrožavaju ili radnici ili stanovnici u okruženju vile Allnoch. Danas je obavljen pregled, 

čekamo službeni dokument od pirotehničara da je sve u redu i da se dalje može nastaviti s 

radovima. Ali za sada je dinamika zadovoljavajuća. Uređen je depo u prostoru Starogradske, 

tamo su izmješteni eksponati koji su bili u vili Allnoch i unutra će biti smješteni do same obnove 

vile Allnoch. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gospodine Stanec, vi ste se javili nešto? Komentar? Može, ako nije 

predugi jer smo već pri kraju. 

 

ŽELJKO STANEC – Zahvalio bih se direktoru trgovačkog društva Komunalac na 

stručnom i kvalitetnom obrazloženju. Sve ono što se tiče volumena i mase, sve ste lijepo 

obrazložili, no, međutim s jednom činjenicom se stvarno ne mogu se složiti. Rekli ste da će 

cijena pojeftiniti. Nikada neće cijena pojeftiniti. Da ćete vidjeti da je ovo jedan pilot projekat, 

pa na temelju analize, pa ako je moguće da ćete cijene sniziti. Najvjerojatnije znate i sami da to 

nećete nikada napraviti. 

 

MIRAN ŠOIĆ- Komentar direktora na ovo zadnje. 

 

RENATO RAGUŽ - Samo ako sam se krivo izrazio, znači, ja sam rekao da ćemo na 

temelju statističkih podataka vidjeti da li možemo smanjiti naš jedinični trošak, a ako budemo 

mi smanjivali naš jedinični trošak onda postoji i ta mogućnost. Znači nije ni odluka, to je živa 

materija, ne, znači vidjet ćemo.  
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MIRAN ŠOIĆ- Gđa Zvjezdana Sečen se javila.  

 

ZVJEZDANA SEČEN – Dakle, moje pitanje da malo izađemo iz Komunalca, a opet 

nešto bliže, blisko tome, točnije odvodnji. Zanima me u kojoj fazi je aglomeracija tj. odvodnja 

Grada Samobora koja ide u suradnji s Hrvatskim vodama i projekt? Pošto Samobor 

svakodnevno raste s novim dolaskom stanovnika i sve to opterećuje dosadašnju infrastrukturu, 

kako napredujemo u tom pogledu? 

 

PETRA ŠKROBOT - Sada je raspisan, prema informaciji koju imam od direktora 

Odvodnje i nakon sastanaka koji su obavljeni u Hrvatskim vodama, projektni zadatak i daljnje 

faze ćemo izvještavati javnost, dakle konstantno se radi na tome, a da razdvojimo samo to nije 

vezano za uslužna područja, jedno su uslužna područja, a drugo je ovo pitanje aglomeracije i 

priprema projektnog zadatka i samog natječaja za to.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Evo, i na kraju se gospodin Lisec Darko javio. 

 

DARKO LISEC - Ja ću od kraja, pošta u Martinu. Pošta u Martinu se zatvara već 6 

godina. Bilo je raznih ideja, planova da se preseli čak i u Galogovo. U Galogovu je bio osiguran 

jedan prostor i to ovisi najviše od Uprave pošte. Moramo razumjeti da pošta danas više nije 

pošta kaj je nekad bila, kad smo stavili pismo, da smo nešto urudžbirali i tako te stvari, nego 

danas je to virtualni svijet kada se računi plaćaju preko interneta  i potrebe za takvim uslugama 

pošte su se smanjile. I uprava HP-a, mi smo bili u kontaktu prije 4 do 5 godina, gospodin Zoran 

Šobot, mi smo osobno bili tamo na jednom razgovoru, gdje smo razgovarali i oni su razmišljali 

o toj varijanti, ali Grad je uskočio sa svojim financijama i ta pošta se održava. Tako da 

budućnost te pošte nije osigurana, a što se tiče prostora, taj prostor nije nikako adekvatan, tamo 

nema sanitarnog čvora, nema ničega, to smo već sto puta pisali prema Gradu, razgovarali o tim 

stvarima, da ta jadna osoba, žena koja radi unutra sa svojim ženskim potrebama u nekom 

trenutku nema kuda otići. To je jako, jako žalosno. Toliko što se tiče pošte. 

Zahvalio bih se Gradu, gradonačelnici, zamjeniku, vama vijećnicima što ste dignuli glas 

za jedan projekat, cesta Falaščak-Galgovo, Galgovo-Sveti Martin-Konščica koja je u fazi 

završenosti. Cesta je vrhunska, kvalitetno napravljena, može nam biti svima na čast i ponos. Mi 

smo godinama kao SDP Samobor, ja kao gradski vijećnik i predsjednik MO, smo se zalagali za 

te projekte i u suradnji s Fokusom ostvario nam se taj projekat, da dobijemo jednu tako 

kvalitetnu cestu, pogotovo u turističkom periodu kada svi turisti prolaze. Mislim da će se iduće 

godine svi jako iznenaditi kada vide auto-put na ovom području, a nije na moru.  

Dalje, radovi su završeni, ali ostalo je dosta tih nekih sitnih detalja  po tim dionicama, 

od završetka bankina, ogledala koja su bila pa su maknuta, rasvjeta koja je bila dogovorena u 

startu pa prilikom izvođenja radova je prekinuto od strane HEP-a da se uopće postavljaju 

stupovi. Sporna živca koja je trn u oko mještana Falaščaka, ne zna se da li je to privatno 

vlasništvo, da li je to javno vlasništvo. Zato apeliram na Grad, pročelnika Aleksandra Mixicha 

kojega ću pohvalit, koji je uložio jako, jako puno truda i vremena sa mnom i svima ljudima iz 

gradske uprave, znači da ta cesta profunkcionira i da se riješe svi problemi. Ali ostali su ovi 

problemi koje treba riješiti. Zanima me samo u kojem vremenskom roku planiramo to odraditi, 

i tko je obvezan da te sitnice dorade odraditi? 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Kompleksna je materija, imali smo zajednički obilazak i 

primopredaju radova. Policija je napisala svoj zapisnik s nedostacima, nadzorni inženjer je svoj 

zapisnik, kolega Slavko Inić i ja svoj, koji ćemo sada za par dana objediniti. Podijelio bi priču 

u nekoliko segmenata. Jedan segment bi bio rok za uklanjanje nedostataka koji bi isključivo 

radio izvođač FRAKASO, čak smo i tamo na terenu predvidjeli šta bi njima dali da naprave. 

Jedan dio, koji je ajmo reći na granici da li ima u troškovniku ili nema, taj dio bi riješili s 
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Komunalcem, to je jedan manji dio, postava rubnjaka  na jednom dijelu sadnja živce, na jednom 

dijelu, takve sitne stvari bi dali Komunalcu da kroz program redovnog održavanja to napravi.  

Ovo vezano za prometnu signalizaciju je najškakljivija stvar, jer već imamo puno upita 

da se nešto izmjesti, da se stave neki dodatni uspornici. Upoznati ste kao predsjednik s tim 

problemima. Svaki dan mi razgovaramo kako ćemo riješiti te probleme i vidjet će se pomaci. 

Sigurno nećemo moći biti baš toliko brzi da svi budu sretni, ali ne puštamo, ne zaboravljamo, i 

svaki tjedan će se sigurno vidjeti barem dva tri detalja koja su se popravila, vratila na mjesto ili 

na neki način da bude onako kako, da ljudima koji žive odgovara ta situacija. Evo, ja sam bio 

na kućnom broju 37 gdje je problem da se sada voda slijeva, a koja se do sada nije slijevala, 

takav je bio projektni zadatak i nadzor mi je rekao da u suradnji s projektantom da su 

iskomunicirali da moraju održati niveletu ceste zbog poprečnog nagiba. Zbog tog poprečnog 

nagiba smo došli na jednu kvotu da sad malo jača voda se prelijeva preko, ali smo našli tehničko 

rješenje. Gospođu sam upoznao s rješenjem, ona je rekla da je super nadam se da vas neću dugo 

čekati. Komunicirao sam s kolegicom Sandrom Krizmanić iz Komunalca i dobili smo nekakvu 

naznaku da bi u roku od dva tjedna to trebalo biti napravljeno. Ali evo, stojim uvijek na 

raspolaganju da me se zove, da me se podsjeti, možda ja mislim da je netko riješio neki detalj 

pa meni promakne, ne mogu isto svaki dan tamo prolazit, ali vi mene podsjećajte i gurajte, a ja 

ću gurati svoju ekipu, i vjerujem da ćemo to za dva do tri tjedna riješiti stvarno 90 % svih 

problema. 

 

DARKO LISEC - Ispričavam se što sam zaboravio pitati ali imamo jednu jako ključno 

pitanje, a to je račvanje Sv. Martin prema Samoboru i Samoborska ulica. Tu smo već prije tri 

ili četiri godine pisali dopise prema Gradu, prema policiji, da nije jasno definirano koja cesta 

ima prednost prelaska. Znači, glavna cesta je Galgovo - Samobor, a ne Galgovo - Sv. Martin. 

Ljudi koji dolaze, turisti, oni ne znaju što i kako se treba tamo ponašati. Tamo znamo da je bilo 

jako puno nesreća, jako puno situacija koje nisu bili prijavljene na policiju jer su ljudi izvlačili 

automobile i rekli nemoj ništa zvati policiju riješit ćemo to platit ću ti ogradu i te neke stvari. 

Molim da se definira to prvenstvo prednosti prolaska na tom križanju? To je sve s moje stvari. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sve je zapisano i zabilježeno pa će se riješiti. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Gosp. Vukić iz policije je bio s nama i baš smo se 

koncentrirali na to raskrižje koje je dosta problematično. Sami projekat je diskutabilan za neke 

parametre kako ih postaviti. Gosp. Vukić je rekao da će nam dati jasno očitovanje, da će se 

konzultirati s Heinzlovom  i da ćemo dobiti napismeno naputke kako to treba ispravno zakonski 

riješiti. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog polugodišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu.  

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog polugodišnjeg 

izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Polugodišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 ŽELJKO STANEC – Pitanje za v.d. pročelnicu. Samo mi recite ovaj, a rekli ste, 

najveći dio tog rebalansa odlazi na komunalne djelatnosti. O kojem se iznosu radi i točno na 

koji dio komunalne djelatnosti, okvirno cifre, koje se odnose na to? 
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 JELENA SIROVICA- Upravni odjel za komunalne djelatnosti povećava svoj proračun 

za 4.838.176,00 eura, a novi plan će biti 31.726.584,00 eura. 111.700,00 eura se odnosi na 

program gradnje objekata odvodnje najviše, 10.000,00 eura održavanje objekata, 18.00,00 eura 

se odnosi na povećanje naknade za zbrinjavanje otpada, odnosno poticajnu naknadu koju smo 

po Zakonu dužni plaćati Fondu za zaštitu okoliša i koja svake godine raste baš iz razloga što se 

ne odvaja dovoljno na primarnim lokacijama u kućanstvima. Najviše rastu ceste za 

4.570.000,00 eura, točnije Program ceste koji uključuje i redovno i izvanredno održavanje 

cesta. Redovno održavanje cesta se planira povećati za 1.500.000,00 eura, izvanredno za 

2.050.000,00 eura, u grubo sad pričam. Javne površine za 540.000,00 eura, to se odnosi na 

pješačke i biciklističke staze, dječja i sportska igrališta. Imamo blago povećanje na 

rekonstrukciji nerazvrstanih cesta od 90.000,00 eura, to se odnosi znači sukladno dinamici 

završetka projektnih dokumentacija, ishođenja dozvola za pojedine ceste, mora se korigirati 

plan tekuće godine jer nikada ne znamo u kojoj fazi ćemo koje godine doći i s dinamikom 

radova i sa općenitom pripremom projektne dokumentacije. Znači procijenili smo da sukladno 

do sada pokrenutim postupcima sredstava potrebna do kraja ove godine su dodatnih 90.000,00 

eura. Izvanredno održavanje cesta koje su bile sufinancirane od strane EU fondova neke se 

smanjuju, neke se povećavaj planirani iznosi iz razloga što u trenutku kada smo radili II. 

izmjene i dopune nismo imali informaciju da će Vlada pristati sufinancirati kompletan iznos 

radova, pa smo osigurali neki dio, ajmo reći, rezerve iz gradskih vlastitih izvora da ne bi došli 

da nemamo od kuda pokriti kompletan trošak ugovorenog održavanja cesta. Pošto je Vlada 

donijela odluku da će sufinancirati, ne više iz Fonda solidarnosti, ali iz nekog drugog Fonda, te 

ceste sada na veći cesta smanjujemo te iznose. Uključuje se novo izvanredno održavanje 

prometnice Cerje – Manja Vas, 400 tisuća eura vrijednost projekta, od kojih smo isto 50 tisuća 

eura dobili sufinanciranje preko Ministarstva regionalnog razvoja, kolega Frankić neka me 

ispravi ako sam krivo ministarstvo rekla, to je pomoć brdsko-planinskim područjima, pa smo 

tu dobili udio sufinanciranja. Zadnje što raste u programu izgradnja rekonstrukcije javne 

rasvjete 80 tisuća eura za stručni nadzor zamjene javne rasvjete koja se planira iz kreditnog 

zaduženja. U materijalu piše koje su to točno pješačko-biciklističke staze koje će se ove godine 

raditi i koje ceste će ići u rekonstrukciju ove godine, s time da se neće moći sve ceste završiti 

do kraja ove godine. Dio sredstava se planira u projekciji sljedeće godini, a to ćete vidjeti u 

slijedećoj točci Odluke o izvršavanju proračuna. 

 Od pješačkih-biciklističkih staza pokreće se nabava za Podgrađe Podokićko, Petkov 

Breg i Rakov Potok. 

 Parkirališta, te sportska dječja igrališta u naseljima Povrh, Klokočevec i Gradna. 

 Od cesta koje su planirane u okviru rekonstrukcije nerazvrstanih cesta su ulice 30. 

svibnja u Bregani, Matije Petra Katančića, Starogradska, dio Ulice Branka Vuka, Ulica Vrh u 

Kladju, Hrastinska ulica dio i projektna dokumentacija za Ulicu Dugava u Molvicama i 

projektna dokumentacija za ulice Josipa Jelačića, Bistrec i Samoborka u kojima bi se u idućem 

proračunskom razdoblju krenulo u samu rekonstrukciju. Tu su još i sredstva za uređenje 

Odvojka ulice Milana Langa kbr. 31, gdje je sada nova škola. 

 

 PETAR BURIĆ – Znači, predsjedniče, mislim, da ovo stvarno nema smisla, pročelnica 

je suhoparno čitala iz materijala, mislim da svi vijećnici su dobili materijal, svim vijećnicima 

to piše u materijalima i svi vijećnici su dužni poručiti  i pročitati materijale. Ovo je sve vidljivo 

u materijalima, a na kraju dana uvaženi vijećnik gospodin Stanec koji je postavio pitanje je bio 

zamjenik gradonačelnika tu i znači razumije se u proračun, razumije se kako se slažu materijali 

i mislim da stvarno je uzaludno gubiti vrijeme na ovako suhoparno nabrajanje iz samih 

materijala. 

 

 MIRAN ŠOIĆ- Ima li još netko pitanje?  
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Ako više nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. 

izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA  

 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekciju za 2024. i 2025. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 

2024. i 2025. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

izmjenama  i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama  i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“, 1 „protiv“  i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama  i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2023. godinu. 

Obrazloženja po navedenim programima ste primili u materijalima za sjednicu te ako 

bude pitanja stojimo na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora 

za 2023. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „protiv“) donijelo je 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst IV. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 „za“, 

1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od pet minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice te se utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika na sjednici, 

i da postoji kvorum. 

 
 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

dodjeli Povelje počasnog građanina Grada Samobora u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

dodjeli Povelje počasnog građanina Grada Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo 
 

ODLUKU 

 

o dodjeli Povelje počasnog građanina Grada Samobora u 2023. godini u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o dodjeli Povelje počasnog građanina Grada Samobora u 2023. godini 

prilaže se ovom zapisiku i njegov je sastavni dio. 
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AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o dodjeli 

Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2023. godini.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2023. godini u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2023. godini prilaže 

se ovom zapisiku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2023. godini u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Teks Odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2023. godini prilaže se ovom 

zapisiku i njegov je sastavni dio. 
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AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, s time da je Odbor za 

zaštitu okoliša i prostorno uređenje ukazao na korekciju obuhvata UPU-a, a što je i prihvaćeno. 

 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, privremenog pročelnika Upravnog odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije, da u kratkim crtama iznese obrazloženje da se 

vidi što je odbor predložio. 

 

HRVOJE FRANKIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da napominje da materijale koje su danas 

dobili su izrađeni sukladno inicijativi Odbora za zaštitu okoliša i prostornog uređenja iz kojeg 

se vidi da je to samo zaokruživanje smislene cjeline i da nikakve druge namjere nisu, to sa 

stručnog aspekta itekako ima smisla. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Gđa Jelenčić može dodati još dvije rečenice. 

 

VESNA JELINČIĆ – Grad Samobor je nositelj izrade planova, znači, o čemu se radi 

ta smislena cjelina. Ovo što je plava linija to je oznaka obuhvata obveze izrade urbanističkog 

plana Sv. Helena u GUP-u. Prema članku 89. Zakon ao prostornom uređenju na inicijativu bilo 

koga tko izrađuje UP-u taj obuhvat može biti manji ili veći od onoga koji je zadan GUP-om, a 

ovaj plan će se raditi po obuhvatu koji se vidi na crvenoj liniji. Znači, mi smo prihvatili 

inicijativu da se radi u tom obuhvatu. To ne izuzima obvezu da s e u drugoj fazi, nekom drugom 

inicijativom mora izraditi urbanistički plan od ovog preostalog dijela. Zašto smo poslušali ovaj 

preijelog? Zato što je ovaj mali komdić zeleni, ostao za budućnost i on bi bio dio ovog 

urbanističkog plana na sjevernom dijelu. Ovako će on biti, kako je rekao pročelnik Frankić, dio 

ove smislene cjeline Urbanističkog plana koji radimo sada. Arhitekti i urbanisti koji izrađuju 

ovaj plan i investitor, složili su se s tim i nema razloga da se to sada ne obuhvati u ovoj odluci 

zato što bi iz čistog razloga ekonomičnosti, zato što sada bi donijeli odluku o izradi plana bez 

tog komadićka, onda bi na slijedeće vijeće došla odluka o izmjeni odluke o izradi skupa s tim 

komadićkom. Pa evo čisto da skratimo proceduru, da smo ekonomični i da ušredimo na cijeni 

samih procedura izrade, vremena našeg i vašeg, predlažemo da poslušamo Odbor za prostorno 

uređenje, oni su produžena ruka vašeg Gradskog vijeća, stručnjaci i mi volimo surađivati sa 

stručnjacima koji imaju dobro mišljene i pametne priijedloge. Poslušali smo njihov prijedlog i 

nadam se da ćete i vi, jer stvarno je kvalitetan. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 
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o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Teks Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru prilaže 

se ovom zapisiku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

stavljanju izvan snage Odluku o osnivanju Veleučilišta Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

stavljanju izvan snage Odluku o osnivanju Veleučilišta Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 i 

1 „suzdržan“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

 o stavljanju izvan snage Odluku o osnivanju Veleučilišta Samobor kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Teks Odluke o stavljanju izvan snage Odluku o osnivanju Veleučilišta Samobor.prilaže 

se ovom zapisiku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu RC Samobor Logistics d.o.o. za izgradnju komunalne 

infrastrukture (kč.br. 1252/1, kč.br. 610/1, kč.br. 609/1, kč.br. 611 i kč.br. 1252/3, k.o. 

Klokočevec). 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

-  

Otvaram raspravu. 

Gospodin Mixich je tu ako treba dodatna obrazloženja. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu RC Samobor Logistics d.o.o. za izgradnju komunalne 
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infrastrukture (kč.br. 1252/1, kč.br. 610/1, kč.br. 609/1, kč.br. 611 i kč.br. 1252/3, k.o. 

Klokočevec). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

 o davanju suglasnosti trgovačkom društvu RC Samobor Logistics d.o.o. za izgradnju 

komunalne infrastrukture (kč.br. 1252/1, kč.br. 610/1, kč.br. 609/1, kč.br. 611 i kč.br. 1252/3, 

k.o. Klokočevec kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Teks Odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu RC Samobor Logistics d.o.o. 

za izgradnju komunalne infrastrukture (kč.br. 1252/1, kč.br. 610/1, kč.br. 609/1, kč.br. 611 i 

kč.br. 1252/3, k.o. Klokočevec) prilaže se ovom zapisiku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Davanje mišljenja na 

Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. 

godine te Konačnog nacrta Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za 

razdoblje do kraja 2027. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje koji nije prihvatio navedenu točku i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Davanje mišljenja na 

Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. 

godine te Konačnog nacrta Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za 

razdoblje do kraja 2027. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 i 

1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju mišljenja na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za 

razdoblje do kraja 2027. godine te Konačnog nacrta Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Konačnog nacrta Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreba prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena 

i dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo  

 

II. IZMJENE I DOPUNA PLANA 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2023. do 2025. godine kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 

učincima na području grada Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

 

Ako gđa. Gradonačelnica želi koju rečenicu reći o izvještaju. 

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, samo ću reći da jedno vrijeme se govorilo da ništa ne 

radimo, sada nas neki prozivaju da smo napravili kolaps i kaos jer previše radimo, a očito nikada 

ljudi zadovoljni, pojedinci, naravno. Informacije s terena su izrazito pozitivne kao što možemo 

vidjeti. Veliki broj izrazito zahtjevnih, što financijski, što operativno, projekata je realiziran. 

Nastavljamo dalje još jačim tempom i to je cijeli moj komentar na ovo izvješće, ostale detalje 

ste mogli pročitati, a ako ima netko još neko pitanje rado ću odgovoriti. 

 

 Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo ću se osvrnuti na jedni stvar, na stranici 54. Konferencije za 

Medije, vidimo da je gradonačelnica održala tri konferencije za medije, a u Statutu Grada 

Samobora, članak 104. piše da gradonačelnica javnost rada gradonačelnika osigurava se 

održavanjem redovnih mjesečnih konferencija za medije, tako da vidimo da to je to tri za šest 

mjeseci, a trebalo je biti svaki mjesec, tako da to nije u skladu sa Statutom.  

 

PETRA ŠKROBOT - Budući da komuniciramo na sve načine, putem tribine, što putem 

različitih konferencija i medija, primljeno je na znanje pa ćemo raditi na izmjenama Statuta, 
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zao što je po meni suludo da se forsiraju press konferencije ukoliko smatramo da nema neke 

ključne teme za koju bi trebalo sazivati  press konferencije. Samo zato da zadovoljavamo formu, 

mislim da to nije smisao press konferencija. 

 

MIRAN ŠOIĆ- Evo replika. 

 

MATIJA HRŽIĆ- Slažem se sa iskazanim interesom za promjenu Statuta, ali vam 

ponavljam, ne ponavljam, u stvari to već jednom jesam rekao, da dok se ne promijeni Statut, 

mislim, da vi kao gradonačelnica imate najveću odgovornost u poštivanju tog  Statuta. Tako da 

vas molim, ukoliko je moguće, da do promjene Statuta održavate redovne mjesečne 

konferencije za medije. 

 

PETRA ŠKROBOT- Hvala na prijedlogu. 

 

MIRAN ŠOIĆ. Evo, samo da ja kažem, da smo po pojedinim tematskim, nekakvim 

događajima smo imali nazočnost novinara, od predaje vozila, cesta, svaki četvrtak imamo 

tribine, prema tome onda možemo to drukčije preoblikovat, pa ćemo to drugačije nazvati. 

 

DARKO LISEC-Vidi se da se bliže izbori, treba medijska popularnost, znači tu smo, 

svi smo, samo jako i žestoko.  

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora je većinom glasova (14 

„za“ i 1  „protiv“ ) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2023. 

godine prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ono što je bitno, slijedi nam Dan Grada, da se budemo 21. svi odazvali pozivu i 

sudjelovali, a slijedeće radno Vijeće, vjerojatno, biti će iza 15. 11. 2023., kada pripremimo 

materijale. Na vrijeme ćete biti obaviješteni. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 24. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18,20 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA    PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  
 


